
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 7. februar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 39
Hvordan forholder ministeren sig til, at ”eftertilmeldere” til den toårige hf-uddannelse 
fremover risikerer en lang sagsbehandlingstid og vil have ringere chance for at kunne 
optages på deres førsteprioritetsønske, når opgaven med at håndtere deres ansøgninger 
i år overgår fra den ansøgte institution til regionerne? Der henvises til artiklen ”Frygt 
for utilsigtede konsekvenser af ny lov: "De her unge har ikke brug for bureaukratiske 
benspænd”" bragt på Altinget.dk den 16. januar 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. februar 2023.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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